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 ,שלום ושבוע טוב

 ימים לתחילת המלחמה 500( נציין 17/2שני יום  – השבוע )מחר .אבל עדיין מצב המשקעים לא מספק, הגשם עדיין יורדלשמחנו 

ביום חמישי שעבר חגגנו את    . הורן( כולם מניר עוזחן ויאיר -, שגיא דקלטרופנובוגם השבת זכינו בשובם של שלושה חטופים )סשה 

לקט נתונים מעניינים  פרסמה הלשכה המרכזית לסטטיסטיקהלכבוד חג האילנות ובכל רחבי הארץ השקדיות פורחות  ט"ו בשבט,

 השבוע האחרון המשכנו בפעילויות הבאות:במהלך   . לראות פה אותם תוכלו 

  ביום שני התקיים הכנס השנתי של מגדלי הכותנה. בכנס חולקו אותות למגדלים מצטיינים  – לזכר סם המבורגכנס מועצת הכותנה

ויוסי דרור על פועלם  למורדי ונטורה חולקו אותות יקירי הענף ,. בנוסףלסטודנטים מצטיינים לזכרו של סם המבורג מלגותארבע וכן  

שיש לו ענף הכותנה . לצערי, בשוטף והאתגרים לעתיד ההתאחדותפעילות את  סקרתי. בכנס שנים רבות במשך למען ענף הכותנה

לאחר . פרשת דרכיםעל נמצא חשיבות גדולה בסל הגידולים של חקלאי ישראל בפרט ובסל הגידולים של החקלאות הישראלית בכלל 

בשנת עובדו אלף דונם  52כאשר  רק   ,בתמורה למגדליםירידה אנו שוב רואים האחרונות שנים השלוש בף ההתאוששות של הענ

יחד עם . בכוונתינו לפנות יקטנו 2025בשנת שטחי הגידול כנראה לכן ו ,התאוששות מרחיקת לכת במחיר הכותנהלא צופים  .2024

במיוחד , מעניין ומרגשהיה  כנס ה .הענףלחיזוק ביצוע פעולות שיסייעו לאשר משרד החקלאות בבקשה למועצת הכותנה והמגדלים 

 . 7/10 -משפחתו בקיבוץ נחל עוז ב, המספר על מה שעבר עליו ועל סיפור של גבורה והפקרה" -"קו התלם תיבון על  הרצאתו של אמיר 

 אני מודה ליזהר לנדאו ואנשי מועצת הכותנה על כנס מרגש. 

 

  ביום ראשון שעבר התקיימה פגישה רבת משתתפים אצל שר  – אסטרטגיית גידול חיטה בישראל כחלק מביטחון המזוןדיון בנושא

 TASC. חברת במטרה להגדיל את ייצור החיטה המקומית אסטרטגיית גידול החיטהבנושא ח"כ אבי דיכטר  החקלאות וביטחון המזון

וסוכם שנתכנס  ,נושאים רביםו עלבישיבה הכינה עבודה בנושא )לארגון עובדי הפלחה ומשקי הנגב( והציגה חלק מהממצאים בדיון. 

ויש חשיבות עליונה  ,איך מתקדמים. הנושא חשוב, במיוחד בשנה מורכבת כמו השנה הנוכחית )מבחינת גשמים(שוב כדי לראות 

 .מדינת ישראל ביבוא גרעיניםבמטרה להקטין את התלות של  להתקדם

 

  מינוי של יובל  דווח על ( 11/2בישיבת הדירקטוריון של מועצת החלב שהתכנסה ביום שלישי שעבר ) - מינויים חדשים במועצת החלב

שמעון לנקרי ראש עיריית עכו ליפקין מנהל מנהלת ביטחון מזון במשרד החקלאות לחבר דירקטוריון במועצת החלב. בנוסף מונה 

 אנו מאחלים לחברים החדשים הצלחה! לשעבר לחבר הדירקטוריון מטעם הסוכנות.

 

 "במהלך שבוע שעבר שר החקלאות וביטחון המזון ח"כ אבי דיכטר קיים פגישה  – הוורודים במסלולים פיצויי מלחמת "חרבות ברזל

ולא  הנורמטיבי המסלולחקלאים עדיף ל לפיהלהביא תימוכין לגישתנו, לאחר הפגישה, התבקשנו  .אישית עם אמיר דהאן ממס רכוש

החוזקות והחולשות של המסלולים השונים. השוואה בין  הכוללכפי שמס רכוש מציע. הכנו מכתב מעמיק  ,המסלול של הרווח התפעולי

השבוע  בה נציף באופן אישי ומעמיק יותר את הדגשים שלנו. אני מקווה שהפגישה תתקיים במהלך ,אנו מחכים לפגישה עם השר

 הקרוב ונוכל סוף סוף להתקדם. 

 

  את הבקשות יש למלא במידי 2025לשנת  תוספות מיםלכל האגודות לבקש  יםמציעאנו  – 2025תוספת למכסות מים לשנת .

 . https://shorturl.at/ZBsbw -מצ"ב הטפסים הרלוונטים להקצאות חדשות .  ולהעבירם למחוזות משרד החקלאות באזורכם

https://www.cbs.gov.il/he/mediarelease/DocLib/2025/045/07_25_045b.pdf
https://shorturl.at/ZBsbw
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 שני  התקשרנו עם  – המלצות הצוות שמונה לבחינת גובה הניכויים המותר למעסיקים לנכות משכר העובדים הזרים בגין מגורים

שהוכן ע"י הוועדה הבין משרדית שמונתה ע"י כדי לגבש את ההערות שלנו לדו"ח  ,משרדים )משרד רו"ח ומשרד שמתעסק בשמאות(

בצורה המקצועית והמיטבית ביותר. לשמחתנו משרד העבודה נענה חלקית לבקשתנו וניתנה הארכה להגשת ההערות שר העבודה 

  א. ו(. אנו נעדכן אתכם כמובן בהתקדמות ההערות וכמובן לאחר שנגיש את ההערות נפיץ אותם שתוכלו לקר26.2עד סוף החודש )

 

 למרות הגשמים שירדו בעשרה ימים האחרונים, נושא הבצורת עדיין מעסיק אותנו מאוד. לאחר כתיבת מכתב לשר )ארגון  – בצורת

מגדלי הירקות, ארגון עובדי הפלחה ומשקי הנגב( שר החקלאות וביטחון המזון זימן ישיבה רבת משתתפים )נציגי משרד החקלאות, 

כבר היום בהשקיה. במי גשמים את החוסר להשלים נאלצים  החקלאיםוד(. לצערנו מנהלי המחוזות, זאבי אחיפז מרשות המים וע

 . מחסור משמעותי לקראת סוף השנה נחווהפתרונות, ימצאו  ואם לא מצריכת המים השנתית,   30% -חקלאי הנגב חורגים בכ

ל היצע וביקוש של קיים פגישות עם נציגי מרכזי המזון ונעשתה עבודה ש עידכן שהוא )מארגון עובדי הפלחה(לוי דיוויד בישיבה 

אלף דונם עם תחמיץ תירס. השטח  20-30מעל מיליון דונם ומעריכים שנצטרך להשלים עם בין  השנה הוא תחמיצים. שטח החיטה

בגין שיש חקלאים שמקבלים קנס  ולאור העובדה מכסות המים,  בנושא הזה יבוא על חשבון צמצום גידולי קיץ אחרים.  במסגרת הדיון

לנייד יוכלו חקלאים  במסגרתופול שנתי לגבש ביקשנו  ,מכסת המיים שלהםחקלאים אחרים שלא מנצלים את כל צריכת יתר ויש 

 גידול הסורגום למזרעלשוב לאת הקנסות על חריגה. השר ביקש לראות תכניות קדימה ואנחנו ביקשנו לבטל ביקשנו בנוסף . מכסות

. ביום חמישי התקיים סיור ראשון עם אנשי מהפרוטוקול  לאור פטרייה שהתגלתה, שיצא לפני כמה שנים )חשוב לגד"שים ולרפתות(

בכדי שיהיה מספיק מזון גס לענף הבקר  בנוסף אנחנו קוראים לחקלאים לעשות פעולות ניוד,. בדרום הבצורתנזקי מס רכוש בנושא 

 במטרה למנוע יבוא של מזון מחו"ל שאנחנו מתנגדים לו . ,)חלב ובשר(

 

 ( אמורה להתקיים סוף סוף ישיבה עם שר החקלאות וביטחון המזון בנושא. מטרת הישיבה16.2היום ) –פטם קפוא מברזיל  יבוא בשר 

פתיחת היבוא ולהסביר לשר עד כמה המהלך מסוכן ואת הסמכויות שיש לו ולמשרדו בכדי המסוכנות של מהלך  ההשלכותלשקף את 

כדוגמת תפוחי עץ, ירקות, בשר בקר, דגים שום ושמן  ,שעברו ענפים אחרים ,תהליכים דומים, בייחוד לאור ההשלכות של למנוע אותו

. הוקם א הורידו את יוקר המחיה אלה רק העלו אותולו ,ממפת היצור המקומי של הענפים הללולהעלמותם גרמו כמעט ש . תהליכיםזית

אילנה מאמבר, מוטי ושוקי מארגון מגדלי העופות,  –, רמי אייזק יועץ של ארגון מגדלי העופות –צביקה כהן הכולל את צוות מקצועי, 

שאחראית על נושא התקשורת ומבשרת שמתכללת את האירוע מבחינת הכנסת וגורמי כהן נוריאל הדוברת  דפנה, מההתאחדותואני 

ו בנושא. כולנו תקווה כל הטענות שלנעם נתונים בינלאומיים שמחזקים את מסמכים חוץ נוספים. הכנו לשר מצגת ממוקדת וגם 

 נגד המהלך.  יחד איתנושבסיום הישיבה השר ירתם ויהיה  

       

  משרד החקלאות ומרכז השלטון האזורי אנחנו ממשיכים לעסוק בנושא  ,יחד עם התנועות )תק"צ ומושבים( -מגורים לעובדים זרים

השבוע מתוכננת ישיבה של הולנת"ע בנושא  הפעילות היא מול מנהל התכנון ורמ"י.. אישור מגורים זמניים לעובדים הזרים בחקלאות

 זה ואנחנו תקווה שנצליח לקדם דברים בצד התכנוני.
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 ארגון עובדים הפלחה   - ימי עיון לחקלאים " דגשים משפטיים  עשה ואל תעשה עם עובדים מתאילנד" התנהלות אל מול הרשויות

. בימי עיון נדון בדיני עבודה, גישור ייערכו בשני מועדים ומיקומים שוניםימי העיון  לנוחיותכם. מי העיוןיותנועת המושבים מארגנים 

עשה ואל תעשה עם עובדים מתאילנד ונסכם  –תאילנד  –נדון בפערים התרבותיים  ישראל  .וגשים משפטיים בהעסקת עובדים זרים

לחצו לשכת כח אדם, רשות האוכלוסין, משרד החקלאות ומה שבינהן.   –עולם העובדים הזרים בראי הרשויות  –עם הרצאה בנושא 

foreign-iun-uct/yomhttps://falcha.co.il/prod-כאן למידע והרשמה למפגש הראשון )מפעלי העמק )מגדל העמק( << 

25feb27-employees . >> )לחצו כאן למידע והרשמה למפגש השני )קיבוץ רבדים-iun-https://falcha.co.il/product/yom

25mar6-revadim-foreign/ . 

 

 הקרן לביטוח נזקי טבע בחקלאות, יוצאת לדרך בפעם  –תחרות הצילומים "הגלריה החקלאית" של קנט  – תחרות צילומים של קנ"ט

כ"שנת האישה החקלאית הבינלאומית",  2026נשים בחקלאות. ברחבי העולם תצוין שנת  - ומוקדשת לנושא חשוב ומרגש 18-ה

קנט מקדישה את התחרות  המודעות לאתגרים בחקלאות.במטרה להדגיש את תפקידן החיוני של נשים במערכות המזון ולהעלות את 

מתוך הכרה בתרומתן הגדולה והשפעתן על פיתוח וקידום המשק החקלאי, תוך שמירה על הטבע  ,לנשים בחקלאות הישראלית

נה גם הש והסביבה. במהלך השנים נשלחו לתחרות אלפי תמונות, שהוצגו בתערוכות חקלאיות ושגרירויות ישראל ברחבי העולם.

התחרות פתוחה לחקלאים, לצלמים מקצועיים ולחובבים מכלל הציבור, ומזמינה את כולם לתעד את העולם החקלאי דרך עדשת 

 ולשלוח תמונות. לקישורניתן להיכנס  המצלמה.

 

 משטחי המדינה ונמצאים בעיקר  %85-מאופיין בשטחים פתוחים, המהווים כהמרחב הכפרי בישראל   – כנס קיימות במרחב הכפרי

בתחומי המועצות האזוריות. שטחים אלו משמשים לחקלאות, יערות, שמורות טבע ושטחי פנאי ונופש. עם הגידול באוכלוסייה וברמת 

 .שתאלה מצטמצמים לטובת שימושים כמו בנייה למגורים, תעסוקה ואנרגיה מתחד שטחים החיים,

 .עליהם למען תושבי המדינה והדורות הבאים המועצות האזוריות מתמודדות עם אתגר ניהול השטחים הפתוחים והרצון לשמור  

בכנס יידונו נושאים מרכזיים כגון שיקום שטחים פתוחים, השלכות שינוי  מרכז השלטון האזורי, מארגן את הכנס זו הפעם השנייה. 

ופתוחים, ניקיון ואכיפה במרחב הפתוח ואיזון בין שימושים שונים בשטחים הפתוחים. כמו כן יוצגו האקלים על שטחים חקלאיים 

דוגמאות מעוררות השראה לפעולות שמבצעות המועצות האזוריות בתחומי האנרגיה המתחדשת, היערכות לשינוי אקלים וחקלאות 

 .לכנס להירשםו להיכנס וזמניםהכניסה לכנס ללא עלות אך יש צורך להירשם מראש. אתם מ  מקיימת.

 

 ירות ההדרכה והמקצוע ש - קורסים של שירות ההדרכה והמקצוע )שה"מ( של משרד החקלאות וביטחון המזון שיתקיימו השבוע

  . במשרד החקלאות וביטחון המזון, מזמין אתכם להשתתף בקורסים, ימי עיון וכנסים מעשיים לחקלאים

 מקוון. קורס 14:15 – 9:00, בין השעות  הדברה חומרי ביישום עקרונות קורס –( 17.2) שני יום  . 

בטיחות בריסוס, הכרת התווית, דרישות לשארית הדברה, טוקסיקולוגיה, השפעות סביבתיות, עקרונות יישום הקורס עוסק ב

 הריסוס ועוד. הקורס הוא כללי ואינו מתמקד בגידול מסוים.

 ההסתדרות בית: מיקום  07:45-13:20 ן השעות:בי )בשת"פ עם מו"פ צפון( כנס ענף האבוקדו בצפון -( 18.2) שלישי יום ,

 . טבריה

https://falcha.co.il/product/yom-iun-foreign-employees-25feb27
https://falcha.co.il/product/yom-iun-foreign-employees-25feb27
https://falcha.co.il/product/yom-iun-foreign-revadim-25mar6/
https://falcha.co.il/product/yom-iun-foreign-revadim-25mar6/
https://gallery.kanat.co.il/gallery18/
https://kayamutbkfar.vp4.me/%D7%93%D7%A3%D7%A0%D7%97%D7%99%D7%AA%D7%94%D7%9B%D7%A0%D7%A1%D7%A7%D7%99%D7%99%D7%9E%D7%95%D7%AA
https://go.gov.il/rassim
https://go.gov.il/avocado25
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 ( 18.2יום שלישי ) וידור מרכז: . מיקום12:00 – 9:00בין השעות . חידושלים ועדכונים בתחום המיכון והטכנולוגיה בחקלאות 

 תמר. – וצפונית תיכונה ערבה פ"מו, יאיר תחנת

 הכנס יעסוק בחידושים ועדכונים בתחום המיכון והטכנולוגיה בחקלאות ישראל. 

  הקריה, כהן ש"ע אודיטוריום: מיקום 30:80-00:13 בין השעות: אדמה תפוחי בגידול מחקרים כנס( 19.2) רביעי יום 

 .לציון ראשון, החקלאית

  במועדון: מיקום 7:45-02:13 בין השעות:)בשת"פ מועצה אזורית גליל עליון( " מדברים גננים" עיון יום –( 20.2) חמישי יום 

 . שמיר שבקיבוץ לחבר

 !לא ניתן להגיע ללא הרשמה -שימו לב . מקומכם את להבטיח כדי להירשם מהרו, מוגבלים המקומות

 

 

 המפונים של  ,החיילים, בריאים ושלמים וחזרתם הביתה בשלום של כלל חזרה בביתם החטופים 73שאר בתקווה לראות את כל 

      מהדרום 

 ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות וימים שקטים.   ,ומהצפון   

 

 דורמן   אורי                                                                                                                                         

 לראחקלאי ישמזכ"ל התאחדות                                                                                           

 

 

 התאחדות חקלאי ישראל יו"ר -עמית יפרח  :העתק

 

https://go.gov.il/technology
https://go.gov.il/potato
https://go.gov.il/gannim

